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 Încheiat azi  23 februarie 2011, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului 

local al municipiului Alba-Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 956/2011 a Primarului 

municipiului Alba-Iulia. 

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului local sunt publice. 

Marcel Jeler: “Dacă vreţi să începem şedinţa domnilor consilieri. Întrucât 

proces verbal nu avem dau cuvântul domnului preşedinte ales.” 

 Popa Pavel: "Sărut mâna. Bună ziua. La şedinţă sunt prezenţi un număr de 18 

consilieri. Lipsesc domnii consilieri Baco Mihai, Breaz Valer Daniel, Rotar Marius, 

deci şedinţa noastră este legal constituită. Domnul Marius Rotar a anunţat că este 

plecat în concediu." 

Domnilor consilieri doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre  

participă: d-na Georgeta Rânghet – şef serviciu administraţie publică locală, juridic, 

contencios, autoritate tutelară, domnul Marcel Jeler, d-na Silvia Moldovan – director 

tehnic, d-na Mirela Popescu – consilier juridic, d-na Mihaela Petcu, domnul Oliviu 

Gaşpar şef birou Transport, liberă iniţiativă precum şi presa. 

 Popa Pavel: "Trebuie să supun spre aprobarea dumneavoastră  metoda de vot. 

Vă propun votul deschis prin ridicare de mâini. Cine este pentru?" 

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru. 

 Popa Pavel: "Pe ordinea de zi  aveţi un proiect de hotărâre: 1. Aprobă 

prelungirea contractului de concesiune nr. 3535/2001. Pe lângă ordinea de zi pe care 

aţi primit-o cu câteva zile în urmă s-au mai introdus încă două proiecte: 

 2. Proiect de hotărâre privind  aprobarea documentaţiei tehnico-economice faza 

studiu de fezabilitate pentru obiectivul: Extindere reţea de apă în cartier Pâclişa - 

municipiul Alba-Iulia. 

 3. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat 

al municipiului Alba-Iulia, scoaterea din funcţiune, casarea şi demolarea mijlocului 

fix- Cămin Cultural Pâclişa. Supun la vot dacă sunteţi de acord cu ordinea de zi 

modificată." 

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru." 
 

Bărdaş Horea Mihai: "Dacă ne permiteţi reprezentantul localităţii aparţinătoare 

Miceşti are o doleanţă." 

Popa Pavel: "Pot să spun că nu? Poftiţi domnul consilier." 

Contor Gheorghe: "Am o propunere. Pentru că în localităţile acestea au multe 

probleme cetăţenii, sunt mulţi infractori, mulţi oameni din aceştia cum să le spun care 

sunt certaţi cu legea. Şi vă propun ca în fiecare localitate componentă a municipiului 

să fie numit prin Poliţia Locală, să-i zicem aşa un sectorist sau un poliţai care să 

răspundă de fiecare localitate în parte.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Mâine avem şedinţă la ATOPA şi am cerut domnului 

comandant să studieze situaţia din cartierul Bărăbanţ unde mi se pare că au fost patru, 



cinci spargeri repetate şi să se repartizeze câte un sectorist în acea zonă. Pentru că din 

câte am înţeles nu ami există aşa ceva în zona aceea.” 

Contor Gheorghe: “Nu există niciunde.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Ar trebui să fie doi.” 

Popa Pavel: “Am reţinut, domnul consilier.” 

Contor Gheorghe: “Dar să fie acelaşi. Zice că trimite prin rotaţie. Asta nu este o 

treabă pentru că acel sectorist, îl numim cum s-a numit înainte, trebuie să fie aceeaşi 

persoană care să încerce să-şi cunoască localitatea şi oamenii.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Ce înseamnă prin rotaţie? Se dă roată? Se dă roată la… 

Sau cum?” 

Popa Pavel: “După termenii dânsului se pare că da.” 

Contor Gheorghe: “Păi da. Azi vine unu. Mâine vine altul. După cum ne-a 

comunicat că este o maşină de serviciu care trece prin localitate şi nu ştiu ce. Asta nu 

este eficienţă în serviciu.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Acum două săptămâni am făcut o cerere către Consiliu 

local şi Primărie să mi se răspundă cine dă voie la vagabonzii care trag lumea de 

mânecă şi cer bani şi îi trec pe un tabel şi scot câte o poză. Nu mi s-a răspuns nici 

până acum. Dacă nu mi se mai răspunde să îmi zică că eu chiar nu mai întreb nimic şi 

îmi blochez mâna în ghips. Chiar aşa ceva? Când facem hârtii către Consiliu local nu 

ni se răspunde cu nimic.” 

Bogăţan Ioan: “Daţi-mi voie.  Au venit şi la mine şi, probabil şi la colegul Paul, 

cu aceste cereri. Eu nu le-am dat niciodată. Întotdeauna i-am trimis la Poliţie să-şi dea 

Poliţia avizul.  Şi Poliţia, spun ei, mergeţi la Primărie că pe urmă vă dăm. Este un joc 

din acesta du-te vino. Dar abuzează de numele nostru, al primarului şi viceprimarului 

şi spun: domnule am discutat cu primarul şi cu viceprimarul. Nu este adevărat. Deci 

treaba este a Poliţiei. Să-şi facă treaba şi să îi interogheze cu a cui drept.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Aici domnul viceprimar, trebuie să intervină şi Poliţia 

locală. Pentru că eu am discutat şi cu doamna de la social. Fără viza lor nu poate pe 

teritoriul municipiului Alba-Iulia. Şi nu este legal.  Şi ei sunt pe stradă. Şi atunci să nu 

se supere pe mine Poliţia locală. Nu se poate să îi vezi pe stradă că te trag de mânecă 

şi tu nu îi întrebi măi frate ai acte? Atunci înseamnă că Poliţia locală e numai de 

plimbare. Se plimbă pe stradă în doi şi cu geanta sub braţ. Mergeţi şi întrebaţi-i măi 

frate! Că el vine şi te trage de mânecă şi zice daţi-mi 10 lei pentru un copil handicapat 

şi îmi arată poza. Daţi-mi 10 lei că te trec pe tabel. Nu se poate chiar aşa.” 

Puican Ioan: “Am înţeles că la Bărăbanţ pentru a supraveghea liniştea a fost 

repartizată jandarmeria. Eu vă spun că locuiesc acolo şi nu am vzut niciodată nici un 

jandarm  să patruleze sau mă rog, să treacă pe străzile localităţii. După cum s-a 

amintit mai înainte în Bărăbanţ au fost în ultimele săptămâni 4,5 spargeri.  Se pare că 

după modul de operare acolo există o bandă organizată pentru a face acest lucru. De 

organizare a furtului, a spargerilor. Şi poliţia nu mişcă nimic. Am anunţat poliţia că s-

a întâmplat şi la sora mea o spargere. Au venit, au luat amprente şi aici s-a oprit 

treaba. E de o săptămână şi nu a venit nimeni să constate.” 

Bărdaş Horea Mihai: “De ce nu mi-aţi spus că ceream şefului jandarmilor să 

răspundă.” 

Popa Pavel: “Dacă aflaţi dumneavoastră cumva cine a fost să anunţaţi poliţia!” 

Puican Ioan: “Aşa m-a întrebat la poliţie. Exact. Dacă am prin hoţul.” 

Popa Pavel: “dacă mai sunt alte discuţii?” 

Bărdaş Horea Mihai: “Am scris la scrisoarea către ATOPA la PS că nu sunt 



jandarmii pe străzi în Bărăbanţ.” 

Popa Pavel: “Vă rog să-mi permiteţi ca la două probleme să vă zic şi eu cum 

procedăm în cartierele Oarda, Pâclişa şi Partoş.” 

Sandu Cornel Stelian: “Luaţi aminte. Cartier. Nu sat. Aţi auzit?” 

Contor Gheorghe: “Da? Nu sat aparţinător. Cartierul Oarda. Domnule, localităţi 

componente ale municipiului. Eu nu am spus că e cartier. Cartierul e altceva.” 

Popa Pavel: “Vis a vis de intervenţia Poliţiei locale. Cu un an în urmă, şi încă 

odată mulţumesc celor care s-au gândit, oficialităţilor la nivel de Primărie, pentru 

repartizarea  din cadrul Poliţiei locale în aceste patru cartiere a câte doi agenţi care 

patrulează. Am renunţat la schimbul I pentru că nu işi are rostul. Dar avem schimbul 

II şi III. Sincer vă spun, suntem foarte mulţumiţi atât eu cât şi cetăţenii din aceste 

cartiere. Modul în care Poliţia locală îşi aduce aportul pentru menţinerea ordinii şi 

disciplinei publice. Iar vis a vis la cei care dumneavoastr spuneţi că umblă prin sat  cu 

caietul în mână, la fel i-am întrebat şi îi întreb. I-am întrebat dacă au avizul Primăriei 

şi au spus că da. Să-mi arate o semnătură de-a dumneavoastră, a celor doi viceprimari 

sau a domnului Primar şi nu au putut.  I-am rugat frumos să se urce în maşină şi să 

părăsească raza localităţii Oarda. În ceea ce spuneţi dumneavoastră, domnul Puican, e 

foarte necesar a se şti că cineva patrulează pe străzile localităţii şi se interesează de 

menţinerea ordinii şi a disciplinei  publice şi a cetăţeanului. Ne-am obişnuit atât 

schimbul II şi III ca înainte de a pleca să se schimbe între dânşii, cu dragoste  îi aştept 

şi îmi spun tot ce s-a întâmplat pe raza localităţii Oarda. Aceasta este o relaţie 

disciplinară între un consilier  şi o instituţie publică. De când îi avem s-a terminat cu 

motoretele în cartier şi cu gălăgia.” 

Contor Gheorghe: “Şi acum funcţionează la dumneavoastră?” 

Popa Pavel: “Da. Şi la dumneavoastră.” 

Paul Voicu: “Numai să vreţi să lucraţi cu ei!” 

Sandu Cornel Stelian: “Numai ei patrulează noaptea când dumneavoastră 

dormiţi. De aceea nu îi vedeţi.” 

Paul Voicu: “Şi la dumneavoastră funcţionează numai să vreţi să lucraţi cu ei. 

Şi la Miceşti. Ei sunt la Miceşti, Oarda de Sus, Oarda de Jos, Pâclişa.” 

Contor Gheorghe: “Unde domnule? Că noi nu i-am văzut!” 

Paul Voicu: “Ia sunaţi că sunteţi consilier. Vorbiţi cu ei ca să ţineţi legătura.” 

Popa Pavel: “Domnu Contor!  E de o mare importanţă a avea o relaţie în 

calitate de consilier cu o instituţie publică.” 

Contor Gheorghe: “Mulţumesc. Asta ştiam.” 

Popa Pavel: “Luaţi legătura cu ei ca să vă informeze şi pe dumneavoastră tot ce 

se întâmplă în Miceşti.  

Paul Voicu: “Ia legătura şi dumneata cu ei. În fiecare zi vin pe la dumneata şi-ţi 

spun ce e dacă vrei.” 

Popa Pavel: “Eu vă spun cum procedez la Oarda.” 

Sandu Cornel Stelian: “De aceea Oarda e un exemplu pentru celelalte cartiere. 

Hai să începem şedinţa!” 

Popa Pavel: “Dacă nu mai sunt alte discuţii vă propun să trecem la ordinea de 

zi.” 

 

 

 

 



          1. Aprobă prelungirea contractului de concesiune nr. 3535/2001. 

Se dă cuvântul domnului Oliviu Gaşpar care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local   pentru administrarea domeniului public şi 

privat, agricultură. 

 Bogăţan Ioan: ""Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Se dă cuvântul d-nei consilier Pop Monica Liana care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  pentru administraţie publică locală, 

juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

 Pop Monica Liana: ""Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Popa Pavel: “Dacă aveţi ceva de întrebat? Dacă nu supun la vot.” 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru." 

   

 S-a adoptat Hotărârea nr. 46/2011 

 

 2. Proiect de hotărâre privind  aprobarea documentaţiei tehnico-economice faza 

studiu de fezabilitate pentru obiectivul: Extindere reţea de apă în cartier Pâclişa - 

municipiul Alba-Iulia. 

Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Popa Pavel: “Dacă sunt discuţii? Dacă nu spun la vot.” 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 47/2011 

 

  3. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat 

al municipiului Alba-Iulia, scoaterea din funcţiune, casarea şi demolarea mijlocului 

fix- Cămin Cultural Pâclişa. Supun la vot dacă sunteţi de acord cu ordinea de zi 

modificată." 

Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Popa Pavel: “Proiectul nr. 3 se referă la demolarea Căminului Cultural din 



Pâclişa şi bineînţeles reconstruirea altui cămin la nivelul cerinţelor actuale. 

Dărămuş Marcela Eugenia: “Vreau să vă întreb la art. 1 Aprobă trecerea din 

domeniul public în domeniul  privat al municipiului Alba-Iulia. Adică cum? Este al 

primăriei?” 

Paul Voicu: “Sunt termenii juridici de domeniul public şi privat al astatului. 

Conform legii. Din domeniul public trecem în domeniul privat ca să putem demola.” 

Sandu Cornel Stelian: “Ca să putem demola. Altfel nu putem.” 

Dărămuş Marcela Eugenia: “Şi se demolează?” 

Paul Voicu: “Şi se proiectează un alt cămin. Să vedem.” 

Hondola Liviu: “Rămâne cu aceeaşi destinaţie? Terenul?” 

Paul Voicu: “Citiţi toate articolele.” 

Popa pavel: “Deocan’mdată noi aprobăm demolarea.” 

Hondola Liviu: “Păi aşa a afirmat domnul că se construieşte altul.” 

Popa Pavel: “A fost un cuvânt în plus.” 

Silvia Moldovan: “În lista de investiţii aşa cum aţi aprobat-o puteţi să vedeţi că 

există o linie bugetară pentru cheltuieli pentru elaborarea documentaţiei pe acest 

obiectiv.” 

Paul Voicu: “Eu le-am spus doamna Silvia proiectul dar dacă nu…” 

Pleşa Gabriel: “Haideţi să lămurim, doamna directoare. Ce este în lista de 

investiţii? Spuneţi-ne! Dar pe partea de demolare?” 

Silvia Moldovan: “Pentru elaborarea documentaţiei de execuţie  clar studiu de 

fezabilitate pentru executarea lucrărilor. Dar până nu avem documentaţia nu avem ce 

aproba ca investiţie. Facem documentaţia, acesta îl aprobăm şi după aceea încercăm 

să identificăm bani pentru execuţie.” 

Pleşa Gabriel: “Ideea este de a reconstrui acolo un nou cămin. Terenul nu 

rămâne viran acolo, nu?" 

Silvia Moldovan: “Nu. Demolăm şi reconstruim.” 

Hondola Liviu: “Asta am întrebat şi eu.” 

Popa Pavel: " Supun la vot cine este de acord cu aprobarea acestui proiect dacă 

nu mai aveţi discuţii."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 48/2011 

 

 

 Popa Pavel: “Eu vă mulţumesc pentru înţelegerea pe care mi-aţi acordat-o în 

aceste trei luni de zile.” 

Alba Iulia, 23 februarie 2011 
 

 

 

 PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                  SECRETAR 

                    Consilier                                                          Marcel Jeler 

                    Popa Pavel  

 

 

 


